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Opłata skarbowa zi.

Szanowny Panie Wójcie i Radni Gminy,
zwracamy się w imieniu swoim oraz mieszkańców ulicy Suwalnej, Leśnej, Sadowej,
Przylesie, Kolejowej, Nowodworskiej, Gwiaździstej znajdującymi w Łajskach
o stworzenie linii autobusowej pozwalającej na dojazd do Legionowa.

Wniosek swój motywujemy tym, że w chwili obecnej brak jest możliwości
bezpośrednich dojazdów środkami komunikacji publicznej mieszkańców z wyżej
wymienionych ulic do i z Legionowa. Stworzenie linii autobusowej pozwoli nam
dojechać do punktów: Legionowo Piaski i Legionowo PKP, którymi można dojechać
do Warszawy, gdzie większość z nas pracuje. Ponadto pozwoli naszym nastoletnim
dzieciom dotrzeć do szkoły w Legionowie czy też w Warszawie.

W chwili obecnej autobusy kursujące na linii Legionowo-Serock, Legionowo-
Nowy Dwór Mazowiecki omijają ulicę Suwalną, ponieważ kursują ulicami Szarych
Szeregów, Fabryczna, Kościelna lub Zegrzyńską i Warszawską.

Dodatkowym argumentem jest również to, że wymienione ulice w chwili
obecnej to najbardziej rozbudowująca się część Łajsk. Z każdym rokiem przybywa
kilkanaście domów, a tym samym rodzin z dziećmi. Zdaję sobie sprawę, że każdy
w dzisiejszych czasach posiada własny pojazd. Jednakże dzieci przed osiemnastym
rokiem życia zdane są tytko i wyłącznie na komunikację publiczną. Drugą najbardziej
potrzebującą grupą są nasi seniorzy.

My mieszkańcy Łajsk zwracamy się do Pana Wójta i Rady Gminy
o pozytywne rozpatrzenie naszego wniosku.
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